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Folketingets Sundhedsudvalg har den 17. oktober 2011 stillet følgende 
spørgsmål nr. 25 (Alm. del) til Sundheds og Forebyggelsesministeren, som 
hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Joachim B. Olsen 
(LA).

Spørgsmål nr. 25:
’’Ministeren bedes oplyse, hvad besparelsen ville være, hvis alle patienter der
behandles via det udvidede frie sygehusvalg (DUF-patienter) i stedet blev be-
handlet på privathospitalerne via udbudsaftaler. ”

Svar:
Ministeriet for Sundhed og Forebyggelse har indhentet oplysninger fra Danske 
Regioner til brug for besvarelsen af spørgsmålet, da ministeriet ikke selv råder 
over de pågældende oplysninger. Danske Regioner har i den forbindelse op-
lyst følgende:

”Der findes ikke data til at besvare spørgsmålet. Dels er det ikke alle behand-
linger under udvidet frit sygehusvalg, der har været afprøvet i udbud. Dels kan 
man ikke generaliserende sige, at alle behandlinger er egnet til at komme i 
udbud. Fx fordi der er lav volumen.”
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